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CC: Leden van de Gemeenteraad Heiloo 

Datum:  5 september 2023

Onderwerp: Bomenkap Ypesteinerlaan

Geacht college,

Naar aanleiding van berichten over bomenkap aan de Ypesteinerlaan heeft Gemeentebelangen 
Heiloo onderstaande vragen:

1. Klopt het dat het college voornemens is om de bomen aan weerszijden van het wandelpad 
langs het zuidelijke gedeelte van de Ypesterlaan te kappen?

2. Zo ja, hoeveel bomen betreft het exact?

3. Zo ja, wat is de exacte locatie van de te kappen bomen cq. welk deel van het wandelpad 
betreft het exact?

4. Zo ja, wanneer vindt de kap van deze bomen plaats volgens uw planning? 

5. Wat is de reden voor het kappen van deze bomen? Graag een uitgebreide toelichting.

6. Kunt u deze reden onderbouwen met onderzoeken en/of rapporten en/of analyses?
Gemeentebelangen Heiloo vraagt u hierbij om een kopie van de betreffende 
onderzoeken/rapporten/analyses.
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7. Is het college er van op de hoogte dat deze bomensingel langs het wandelpad langs de 
Ypesteinerlaan feitelijk de enige ecologische verbindingszone is tussen enerzijds de 
Zandzoom en de Neggen aan de westkant en anderzijds het Oosterbos en het Diegebied aan 
de oostkant? 

8. Zo ja, hoe heeft het college dit meegewogen in haar opdracht voor de bomenkap?

9. Hoe kan het college het vernietigen/onderbreken van deze ecologische verbinding rijmen 
met het vigerende Groenbeleidsplan 2021 waarin is besloten tot het handhaven en 
versterken van de groene ring om Heiloo? Graag een uitgebreide toelichting.

10. Heeft het college alternatieven overwogen voor de kap van het eerder gevraagd aantal 
bomen? 

11. Zo nee, waarom niet? Graag een toelichting.

12. Zo ja, welke alternatieven zijn er voor de kap van het eerder gevraagde aantal bomen?

13. Is het college zich er van bewust dat deze grote oude bomen, naast hun karakteristieke 
beeldbepalende functie, ook een hele belangrijke functie hebben voor de inwoners van 
Heiloo vanwege hun positieve effect op het milieu en de leefbaarheid –waaronder 
verbeteren luchtkwaliteit en verminderen hittestress- in de wijk?  

14. Tot slot, hoe en wanneer gaat het college het verlies van dit positieve effect compenseren? 

Wij vernemen graag uw antwoorden binnen de voor Art 51 vragen gestelde termijn . 

Met vriendelijke groet,

Fractie Gemeentebelangen Heiloo
Bas van Beusekom 
Edith de Jong
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